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I finalment, el 24 de juny, “Entrevista personal” i “Informació 
laboral bàsica”. 

I ja en els mesos de setembre i octubre, amb la 
col·laboració de FOREM, tenim altres dos cursos 
previstos : l’un d’anglés i l’altre d’informàtica.

Tots aquests tallers i cursos tenen molt bona acollida 
per part dels veïns i veïnes del poble. Per això, des de 
l’Ajuntament i l’ADL continuarem impulsant l’activitat 
formativa, que considerem força necessària i important, 
sobretot en este moment, per tal de tenir més possibilitats 
d’accés al món laboral.

3/ Que  s’està preparant la programació d’estiu i de tardor 
amb col·laboració amb les associacions pel motiu dels 
cinc cent anys de la primera denominació documentada 
de la Font de Company. Dels actes s’informarà atots els 
veïns.

El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Viol, el qual 
informa:

4/ Que s’ha adjudicat l’obra del gimnàs municipal i les 
aules polivalents subvencionades pel Pla Zapatero a 
l’empresa Construcciones Juan Araque S.L.

I que l’enderrocament de l’edifici existent es farà a 
Pasqua, aprofitant les vacances.

5/ Que s’ha acabat la segona fase de la carretera i la 
setmana pròxima es començarà la tercera amb la idea 
de concloga abans del mes d’agost.

6/ El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Héctor Ripollés 
el qual informe que als mesos de juny i juliol es faran 
dos cicles de cinema, dedicats a Woody allen i a Alfred 
Hitchcock al saló d’actes de la Caixa Rural.

I el Sr. Alcalde llig els següents assumptes:

7/ El portaveu del PP covarxí, Miguel Zaragozà, segueix 
insistint a l’Institut Nacional d’Estadística en la seua 
denuncia per empadronaments irregulars al municipi 
de les Coves. Una vegada més vull dir que en este 
Ajuntament que presidisc, mai ha permès ni permetrà, 
actuacions fora de la legalitat, en este i en qualsevol altre 
tema. El PP segueix buscant els cinc peus al gat.

A l’INE, ja se li ha comunicat, el que ens han demanat. 
Des d’este Ajuntament s’està investigant tots els inclosos 
en la denuncia del PP.

8/ S’està modificant el Plà d’autoprotecció del Centre de 
Dia, ja que el que es va fer en el seu dia, no complís l’actual 
normativa. Per actualitzar-lo, s’ha hagut d’augmentar 
el número de llums d’emergència, noves plaques 
assenyalant les eixides i una actuació de separació i 
ventilació en la sala de calderes.

9/ El passat cap de setmana de festes de la joventut 
(21, 22 i 23 de maig) els veïns de les Coves van sofrir 
nombrosos actes de vandalisme. Els “gamberros de 
torn” es van esplaiar en alguns indrets del casc urbà, 
zona de jocs de la plaça l’església vella, dipòsit de la 
pista la Ravaleta, c/ Forn vell i Enjordà, etc, etc. S’està 
fent el possible per identificar als autors d’estes maleses 
per que paguen les destrosses que han fet, alguns estan 
identificats gracies a la col·laboració dels veïns, però 
encara en falten alguns per identificar.

10/ Estos o uns altres “exemplar ciutadans”, fa cosa de 
quinze dies, també es van dedicar a trencar la cadena i 
doblar els postes de ferro que evite que entren vehicles 
al jardí de l’ermita de Sant Vicent.

11/ El passat 29 d’abril de 2010, la Conselleria de 
Territori, va remetre una carta a l’Ajuntament, donant 
per caducat el PAI de “les Vaqueres”. Esta caducitat ve, 
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